
ZAPISNIK 1.SEJE SVETA SLOVENSKE KONJENIŠKE AKADEMIJE 

 

 

Datum: Ponedeljek, 15.5.2023 

Lokacija: ob 18.30 v lokalu ŠD Konjeniški center Celje 

 

Prisotni: predsednica Tajda Bosio, Franc Slavič, Miha Kovačič in Barbara Begojev 

 

Dnevni red: 

1. Nov član v ekipo SKA 

2. Print kartic za SD in preverjanje v padoku pri discipline preskakovanje ovir 

3. Razpis za usposabljanja: 

- za SD 1 – idejni predlog za disciplino eventing 

- za SD 2 

4. Projekt ocenjevanje jahalnih šol in konjeniških centrov 

5. Projekt Pokal jahalnih šol 

6. Pravilnik o organizaciji SKA - posodobitev 

7. Razno 

- Prošnja Urbana Prešerna za priznanje strokovne usposobljenosti 

- Prošnja Blaža Breganta za priznanje strokovne usposobljenosti  

- Prijava hrvaških državljanov na usposabljanje za SD  

- Rok Peček obnovitev za SD 1 in/ali prijava na usposabljanje za SD 2 

 

 

Ad 1) 

Ga. Bosio naslovi prisotne s pozdravom in uradno prične 1.sejo sveta SKA. Odpre razgovor o 

predlogih za dodatnega člana, ki bi ga povabili v sodelovanje v svet SKA. Predloga za nova 

člana sta Žiga Oven in Rebeka Grabar.  

 

Sklep:  Kot nova člana sveta SKA se imenujeta g. Žiga Oven in ga. Rebeka Grabar. 

 

 

Ad 2) 

Ga. Bosio opozori na dejstvo, da se ne izvaja kontrola nad strokovnimi kadri, ki izvajajo delo 

v ogrevalnem prostoru na tekmovanjih v preskakovanju ovir. Pogoj za izvajanje kontrole je 

tisk kartic, ki dokazujejo strokovno usposobljenost osebe.  

 

Sklep: G. Vadnjalu se pošlje predlog kartic za strokovne kadre za tisk. Ko bo potrjeno s 

strani KZS, da so se vsem strokovnim kadrom odposlale kartice, se bo pripravilo 

obvestilo o pričetku izvajanja kontrole dela strokovnih kadrov v ogrevalnem prostoru. 

 

 

Ad 3) 

Odpre se debata o razpisu za usposabljanja za Strokovne delavce 1 in Strokovne delavce 2. 

Ga. Bosio razloži, da se mora v program za SD 1 dodati teorija in praksa za disciplino 

Eventing, ki je na novo potrjena pri Olimpijskem komiteju Slovenije. Vsi novo usposobljeni 

kadri bodo tako posedovali tudi izborazbo za poučevanje discipline Eventing. Za stare kadre 

ga. Bosio predlaga, da se jim po želji omogoči dousposabljanje na novem razpisu in se jim 

tako prizna usposobljenost za poučevanje v disciplini Eventing. Ga. Bosio prisotnim 

predstavi osnutek dodatka za disciplino Eventing v usposabljanje za SD 1. 



 

Sklep: Od generalnega sekretarja se pridobi finančni vpogled v preteklo usposabljanje 

za SD 1 in se pripravi nov razpis do konca maja. 

 

Sklep: Prisotni potrdijo osnutek dodatka za disciplino Eventing. Le-ta se pošlje na DT 

za Eventing v potrjevanje. 

 

Med člani se odpre debata na temo sprejemnih izpitov za pristop k usposabljanju SD 1. 

Predsednik DT za Eventing je podal predlog, da bi se sprejemni izpit izvajal tudi iz Krosa. 

Prisotni menijo, da je trenutno sprejemni izpit iz preskakovanja ovir višine E2 zadostni 

pokazatelj zmožnosti preskakovanja ovir v Krosu 60 cm. Ker je to disciplina, ki jo v Sloveniji 

razvijamo je svet SKA mnenja, da je potrebno najprej pridobiti ustrezno usposobljen kader, ki 

lahko vse zainteresirane o disciplini Eventing tudi mentorira. Trenutno tega kadra v Sloveniji 

ni. 

 

Sklep: Sprejemni izpiti za usposabljanje SD 1, ki bo razpisan v letošnjem letu 2023, se 

ne spreminjajo. 

 

Odpre se debata na temo za usposabljanje SD 2. Tudi to usposabljanje se mora razpisati v 

letošnjem letu. Prisotne zanima finačna shema za usposabljanje in koliko je sploh interesa za 

prijavo. G. Slavič predlaga, da se naredi objava s preliminarnimi prijavami za usposabljanje 

SD 2. Tako bi dobili vpogled v interes strokovnih delavcev za izvedbo usposabljanja. 

 

Sklep: Za usposabljanje za SD 2 se pripravi finančni načrt in objava k preliminarnim 

prijavam na usposabljanje za SD 2.  

 

 

Ad 4) 

Predstavi se projekt Ocenjevanja konjeniških centrov in jahalnih šol. Potrjen je že pravilnik in 

ocenjevalniki. Ga. Bosio opomni, da bi bilo dobro preveriti ali projekt ustreza zakonskim 

zahtevam. Klube bi se k sodelovanju pozvalo poleti in bi pričetek ocenjevanja pričeli v jeseni. 

Do poletja se sestavi in potrdi tudi komisija ter strošek ocenjevanja. 

 

Sklep: Ocenjevalnik in pravilnik se pošlje v pregled pravniku. 

 

 

Ad 5) 

Ga. Bosio predstavi projekt Pokal jahalnih šol in pove, da je bil lanski odziv na delavnico s 

strani strokovnih delavcev dober.  

 

Sklep: V jeseni 2023 KSZ pozove vse zainteresirane šole jahanja in klube na skupen 

sestanek, kjer bi se odprla razprava na temo Pokala jahalnih šol s predlogi za izvedbo vseh, ki 

ji to zanima. Vsi prijavljeni dobijo v predhoden vpogled propozicije za Pokal jahalnih šol. 

 

 

Ad 6) 

Na spletni strani KZS je med Spolšnimi akti tudi Pravilnik o organizaciji SKA, ki je bil 

nazadnje posodobljen leta 2017 in so nekateri podatki zastarani. 

 

Sklep: Ga. Bosio pripravi osnutek s popravki. 



 

 

Ad 7) 

Na KZS je prišla vloga o priznavanju kompetenc za opravljanje strokovnega dela v športu za 

g. Urbana Prešerna. Člani določijo komisijo SKA v sestavi: ga. Tajda Bosio, ga. Barbara 

Begojev in ga. Rebeka Grabar; ki bo vlogo pregledala in podala mnenje o priznavanju že 

pridobljenih kompetenc g. Prešerna. 

 

Sklep: Člani potrdijo komisijo SKA v sestavi: ga. Tajda Bosio, ga Barbara Begojev in 

ga. Rebeka Grabar. Komisija SKA bo pregledala vlogo in podala odgovor. 

 

Ga. Bosio predstavi prisotnim osnutek odgovora g. Blažu Bregantu na njegov poziv za 

priznanje strokovne usposobljenosti, kljub invalidnosti I.stopnje.  

 

Sklep: Predlog osnutka odgovora g. Bregantu se pošlje na KZS v pregled pravnici. 

 

Na SKA je prišlo vprašanje ali se našega usposabljanja za SD 1 ali SD 2 lahko udeležijo tudi 

tuji državljani. Po pregledu vseh pravilnikov omejitve za prijavo z državljanstvom ni.  

 

Sklep: Na usposabljanje se lahko prijavijo tudi državljani iz drugih držav, ob 

zavedanju, da bodo usposabljanje potekalo v slovenskem jeziku. 

 

G. Peček je na SKA naslovil vprašanje glede podaljšanja strokovne usposobljenosti oziroma 

prijave v usposabljanje v SD 2. Ali je posedovanje aktiven licence pogoj za prijavo na razpis 

za SD 2. G. Peček je imela nazadnje aktivno licenco leta 2015. 

 

Sklep: G. Peček se v kolikor izpolnjuje pogoje za usposabljanje SD 2 lahko prijavi 

direktno v novo usposabljanje. V kolikor ne izpolnjuje poogojev ali usposabljanje ne bo 

izvedeno pa naj se udeleži licenciranja strokovnih kadrov za leto 2024, na katerih mora 

pridobiti 25 LT.  

 

 

 

 

Sestanek se je zaključil ob 21.00 uri. 

 

 

 

Zapisnikar         Predsednica SKA 

Tajda Bosio         Tajda Bosio 

 

 


